
Usnesení 
z 2. jednání Zastupitelstva obce Valkeřice, 
konaného dne 05.06.2023, od 17:00 hodin. 

Budova pohostinství č.p.207 – horní hospoda 
 
 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
      V zahajovací části jednání starosta prohlásil, že jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, konstatoval 
nadpoloviční většinu členů a dal schválit program jednání a opatření, že diskuse bude probíhat ke 
každému bodu zvlášť. Nechal schválit dva členy za ověřovatele zápisu z tohoto jednání.  
 
 
 
 
 
 
 

Program: 

1.       Zahájení a schválení programu 
2.       Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3.       Kontrola usnesení ze dne 15.5.2023 
4.       Rozpočtová změna č.1/2023 
5.       Schválení návrhu ZÚ obce 2022 
6.       Schválení účetní uzávěrky obce 
7.       Schválení účetní uzávěrky MŠ  
8.       Žádost o eliminaci stromů u cesty na hřbitov 
9.       Návrh na úpravu směrnice č. 1/2021 
10.     Nabídka fitness strojů - Fitpark 
11.     Nabídka zpracování pasportu komunikací 
12.     Nabídka kamerového systému  
13.     Dotazy, připomínky, informace 
 
 
 
 
 
 



 
 

1. Zahájení a schválení programu  
Starosta obce nechal hlasovat o programu jednání. ZO Souhlasí. 

Výsledek hlasování:  
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 

 
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta obce určil ověřovateli zápisu Ing. Terezu Ekrtovou a p. F. Cestra, zapisovatelem určil 
Ing. Jiřího Mlejnka. 

 
Výsledek hlasování:  
Pro   7     
Proti   0  
Zdrželi se  0 

 
3. Kontrola usnesení  

 

• Jednací řád ZO  
Starosta předložil přítomným zastupitelům ke schválení jednací řád obce. Zmíněný dokument 
byl všem v předstihu rozeslán elektronickou cestou. ZO jednací řád schválilo. 

 

• Schválení rozpočtu obce pro rok 2023 
Starosta obce předložil zastupitelům ke schválení rozpočet obce na rok 2023.Rozpočet byl 
všem zastupitelů poskytnut v předstihu k případnému připomínkování. ZO schválilo rozpočet 
dle přílohy. 

 

• Hospodaření MŠ za rok 2022 
Starosta informoval ZO a přítomné spoluobčany o výsledcích hospodaření příspěvkové 
organizace obce Valkeřice MŠ Valkeřice. Zastupitelstvo nemá k hospodaření MŠ připomínky, 
souhlasí. 

 

• Návrh závěrečného účtu SOB za rok 2022 
Starosta obce předložil ke schválení návrh závěrečného účtu SOB za rok 2022. ZO návrh 
v předloženém dokumentu schválilo. 

 
 

• Vymezení zastavěného území Valkeřice - řešení rozporu 
V rámci urychlení a zachování kontinuity zpracování starosta navrhl v souladu s vyjádřením 
MMR vymezení území v lokalitě Sluková odložit. ZO s návrhem starosty souhlasilo. 

 

• Veřejnoprávní smlouva k projednání přestupků  
Starosta obce informoval ZO a přítomné spoluobčany  o výše uvedeném dokumentu, který 
umožní projednávání případných přestupků v Děčíně. Smlouva byla ZO opět poskytnuta 
k připomínkování v předstihu. ZO s uzavřením smlouvy souhlasilo. V tomto bodě byl opravena 
tisková chyba v Benešově nad Pl. Bylo nahrazeno v Děčíně. 



 

•  EKO-KOM nová smlouva k odpadovému hospodářství   
Starosta obce předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o odpadovém hospodářství s firmou 
EKO-KOM. Smlouva byla všem zastupitelům předložena k připomínkování  s dostatečnou 
časovou reservou. ZO návrh smlouvy odsouhlasilo. 

 

• Smlouva pro zpracování LHP 2025 - 2034  
Starosta obce předložil ke schválení smlouvu na provádění lesnicko-hospodářských prací  
s firmou Ekoles- projekt s.r.o. Smlouva byla ZO poskytnuta k připomínkování s předstihem. ZO 
s návrhem a uzavřením smlouvy souhlasilo. 

 

• Žádost o prodej pozemku č. 134   
Starosta navrhl vyvěsit záměr prodeje pozemku. ZO souhlasilo s vyvěšením záměru. 

 

• Žádost o eliminaci stromů u cesty na hřbitov   
 

• Starosta navrhl odsunout projednání žádosti do dalšího zastupitelstva za přítomnosti p. 
Mudruňky. ZO souhlasilo. 

 

•  Návrh zrušení nájmů provozoven poskytující služby obyvatelům  
Starosta obce předložil zastupitelům návrh na prominutí nájmů  v provozovnách v nájemním 
vztahu k obci Valkeřice, které zajišťují občanskou vybavenost. ZO s návrhem souhlasilo. 

 
 

•  Dotazy, připomínky, informace 
 

• Starosta informoval ZO o připravené akci pro děti – Dětský den v Babylonu v Liberci. Dopravu 
do Liberce a vstupné uhradí všem zúčastněným dětem obec. 

• Ing. Mlejnek informoval ZO o presentaci aplikace MUNIPOLIS , aplikaci popsal , předložil 
cenový návrh na její pořízení a po dohodě se starostou navrhl její zakoupení. ZO s návrhem 
souhlasilo. 

 

• Ing. Mlejnek Informoval přítomné spoluobčany a ZO o stavu žádostí k hydrogeologickým 
vrtům. V minulém týdnu bylo získáno povolení ČBÚ a zbývá jen povolení od Povodí Ohře, 
žádost již byla zpracována a odeslána. Pokud vše proběhne dobře, budeme schopni realizovat 
do konce roku dva posilovací vrty. 

• Ing. Mlejnek informoval přítomné spoluobčany o připravené realizaci na vybudování fitnes 
hřiště pro děti i dospělé v areálu fotbalového hřiště.  

• Starosta obce informoval přítomné o zajištění očkování psů a koček  3.06., časový rozpis bude 
vyvěšen. 

• Starosta obce informoval o zahájení činností spojených s potřebou vytvoření pasportu 
místních komunikací, v tuto chvíli se očekávají další nabídky na zpracování.  
 

 

 
 
 
 
 
 



 
 
 

4. Rozpočtová změna č.1/2023  
Starosta předložil přítomným zastupitelům ke schválení rozpočtovou změnu č.1, s uvedenou 
rozpočtovou změnou byli zastupitelé seznámeni. ZO odsouhlasilo výše uvedenou rozpočtovou 
změnu dle přílohy. 
 
Výsledek hlasování:  
Pro   7     
Proti   0  
Zdrželi se  0 
 

 

5. Schválení návrhu ZÚ obce 2022 
Starosta obce požádal zastupitele o schválení návrhu závěrečného účtu obce Valkeřice za rok 
2022. Návrh ZÚ byl k dispozici v předstihu a byl řádně vyvěšen. ZO schválilo návrh závěrečného 
účtu obce bez výhrad dle přílohy. Dále starosta informoval ZO o zprávě a výsledku 
přezkoumání hospodaření obce, ve které nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 
 
Výsledek hlasování:  
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 
 

 
6.  Schválení účetní uzávěrky obce 

 
Starosta požádal přítomné zastupitele o schválení účetní závěrky obce Valkeřice za rok 2022. 
ZO závěrku odsouhlasilo dle přílohy. 
 
Výsledek hlasování:  
 
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 

 
7. Schválení účetní uzávěrky MŠ  

  
Starosta obce požádal přítomné zastupitele o schválení účetní závěrky příspěvkové organizace 
obce Valkeřice MŠ Valkeřice. MŠ hospodařila se ziskem 104 406,60 Kč. Tato částka bude 
převedena do rezervního fondu. ZO schválilo účetní závěrku a převedení zisku do rezervního 
fondu. 
 
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 
 



 
 

8. Žádost o eliminaci stromů u cesty na hřbitov  
  
Starosta obce znovu otevřel žádost pana Mudruňky o eliminaci a náhradu stromů v aleji ke 
hřbitovu, předpokládal, že je pan Mudruňka přítomen, ten se však nedostavil.Starosta 
navrhuje projednání vzhledem k jeho nepřítomnosti odložit. ZO souhlasilo. 
 
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 
 

9. Návrh na úpravu směrnice č. 1/2021  
  
Pan M.Urban navrhl úpravu směrnice č.1/2021. Podstatou návrhu je úprava pro přidělování 
zakázek  malého rozsahu.   
 

x. Dodavatele pro veřejné zakázky malého rozsahu (dodávka zboží a služeb), jejichž 

předpokládaná cena nepřesáhne 50.000,- Kč bez DPH, vybírá bez výběrového řízení starosta, 

popř. místostarosta při zastupování starosty v jeho nepřítomnosti.  

y. Dodávky od 50.000,- do 250.000,- Kč bez DPH vybírá starosta společně s místostarostou. 

Jsou přitom povinni dodržet zásady stanovené v bodu 2. O výběru dodavatele a parametrech 

dodávky zpracují a spolupodepisují předem stručný zápis, který předloží zastupitelstvu obce k 

nahlédnutí. 

Starosta obce vysvětlil, kdy a za jakých podmínek směrnice vznikala, impulsem pro úpravu 

její předchozí verze byl návrh kontrolních orgánů a zjednodušení celého postupu zadávání 

zakázek a mimo jiné náhlé opravy havárií vodovodního řádu. Mimo to byla směrnice schválena 

ve spolupráci s úředníky  ministerstva vnitra. Kontrolní funkce místostarosty je stále 

zachována neboť spolupodepisuje všechny účetní doklady, které projdou účetnictvím obce. 

Pan M.Urban přesto navrhl úpravu směrnice. Starosta nechal hlasovat o tom kdo je pro úpravu 

směrnice. ZO hlasováním rozhodlo o ponechání směrnice v původním znění. 
 
Pro   3  
Proti   4  
Zdrželi se  0 
 

10.  Nabídka fitness strojů - Fitpark   
 Starosta obce předložil poslední zlevněnou nabídku na fitpark.  ZO  navrhlo zajistit ještě  další 
dvě nabídky, po té se rozhodne. Starosta požádal p. Urbana a Ing. Ekrtovou o zajištění těchto 
nabídek. Ing.Mlejnek požádal zmíněné zastupitele o odstranění cen z původní nabídky, bude -
li využita jako podklad pro poptávku. ZO  tento návrh odsouhlasilo. 

 
 
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 



 
 
 

11. Nabídka zpracování pasportu komunikací  
  
Starosta obce předložil k posouzení dvě nabídky na zpracování pasportu komunikací. ZO 
Doporučilo zadat zpracování Ing. Petříka , tedy tu levnější ze zpracovaných nabídek. Tento 
návrh všichni odsouhlasili. 
 
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 
 

12. Nabídka kamerového systému   
  
Starosta obce předložil zastupitelům ke schválení dvě nabídky na osazení kamerového 
systému v a na budově obecního úřadu. ZO souhlasilo se zadáním levnější nabídky od  
IT Systemhouse. 
 
Pro   7 
Proti   0  
Zdrželi se  0 
 
 
 

 
13.  Dotazy, připomínky, informace 

 
• Pan M. Urban vznesl námět na budoucí vybudování U rampy pro veřejně využití, 

zejména pro mládež. Ing. Mlejnek doplnil informaci o možnostech podobných zařízení 
a navrhl přistoupit k návrhu jako k budoucímu projektu. ZO se shodlo, že bychom to 
pojali jako projekt v postupných krocích (pozemek, směna, dotace, ČEZ atd.) 

• Samoodečet elektroměru – starosta informoval o požadavku ČEZ Distribuce na odečty 
elektroměrů, buď odborným odhadem, případně samoodečtem. Dokument byl 
vyvěšen. 

• Starosta obce informoval přítomné o nákupu PC pro účetní v hodnotě 27 tis. Kč, 
součástí dodávky je i dokovací stanice a přenos klíčů el. podpisů atd. 

• Starosta obce zmínil, že byla vyvěšena na úřední desce informace drobným vlastníkům 
lesa. 

• Starosta obce zmínil kácení stromů podél obecní cesty směrem k Zaječímu vrchu, 
vysvětlil důvody kácení, dále upozornil na pravděpodobné kácení dalších stromů. 
Pokácené stromy budou nahrazeny novou výsadbou. 

• Pan Urban, zmínil, zda by stejně jako např.  v Heřmanově mohla součástí zápisu být 
stručná rekapitulace činnosti obecního úřadu. Starosta obce vysvětlil, že ústní 
rekapitulace bývá součástí jednání každého zastupitelstva, a že na konci roku bývá 
zvykem zrekapitulovat zásadní úkoly plněné a nebo neplněné v jeho průběhu. 



• Pan Urban navrhl umístit bezpečnostní dodatečné  dopravní značení  u dětského hřiště 
v horní části obce a u školky ve spodní části obce. 

• Paní Benešová vznesla dotaz na dokončení internetu firmou JAW , prostřednictvím 
optického kabelu. Situace jí byla vysvětlena. 

• Paní Gogová vznesla dotaz na to, jakým způsobem byly odstraněny staré betonové 
nádoby. Starosta vysvětlil. Odstranění nevzhledných nádob bylo kvitováno 
s povděkem. 
 

 

 
 
 

 

Datum: 15.05.2023 

  
 
 
 
Příští zastupitelstvo proběhne dne    6.09.2023 


